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Zápis z 42. jednání Sněmu delegátů 
 konaného dne 28. 11. 2023 

 

místo konání:  zasedací místnost OÚ Líbeznice 
čas konání:     11.10 až 12.50 hod.  
přítomno: 5, starosta obce Líbeznice Mgr. Jan Havlíček, starosta obce Měšice Ing. Martin 

Čacký, starosta obce Bořanovice Libor Řápek, starostka obce Bašť Bc. 
Kateřina Nováková, starostka obce Předboj Mgr. Dagmar Horevajová,  

omluveni:        Tomáš Svoboda, místostarosta obce Zlonín, Jiří Melichar, starosta obce Nová 
Ves 

hosté: Ing. David Pšenička – člen finančního výboru obce Předboj, Ing. Ludmila 
Červínová – manažer projektu Výstavba Svazkové základní školy Pod 
Beckovem, Ing. Iva Cucová – administrátor Svazku,  

Zahájení 
Zasedání sněmu delegátů zahájil v 11.10 hodin předseda Svazku Mgr. Jan Havlíček (dále jen 
předseda Svazku). V úvodu přivítal přítomné a konstatoval, že v souladu s čl. VII, odst. 6 
Stanov je přítomno 5 zástupců obcí a sněm delegátů je usnášeníschopný. 
 
Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Předseda určil zapisovatelkou paní Ivu Cucovou a ověřovatelem zápisu paní Bc. Kateřinu 
Novákovou. 
 
Schválení programu  
Předseda seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 

1. Informace o jednání se zástupci zhotovitele ZŠ Bašť 
2. Příprava VZ na ZŠ Měšice 
3. Informace o nabídce úvěrů pro financování výstavby ZŠ Pod Beckovem 
4. Příprava střednědobého výhledu rozpočtu Svazku na období 2024 – 2026 a rozpočtu 

Svazku na rok 2024 
5. Různé 

 
Na základě návrhu I. Cucové byl jako 3. bod programu zařazen bod Informace o 
aktualizovaném investičním záměru výstavby ZŠ Pod Beckovem, zbývající body budou 
přečíslovány, jako poslední bod bude zařazena informace o vývoji cash flow. 
 
Návrh usnesení: 
Sněm delegátů Svazku obcí Pod Beckovem schvaluje program 42. jednání sněmu 
delegátů 

1. Informace o jednání se zástupci zhotovitele ZŠ Bašť 
2. Příprava VZ na ZŠ Měšice 
3. Informace o aktualizovaném investičním záměru výstavby ZŠ Pod Beckovem 
4. Informace o nabídce úvěrů pro financování výstavby ZŠ Pod Beckovem 
5. Příprava střednědobého výhledu rozpočtu Svazku na období 2024 – 2026 a rozpočtu 

Svazku na rok 2024 
6. Cash flow do roku roku 2023 
7. Různé 

Výsledek hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení 1/42/2023 bylo přijato. 
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1. Informace o jednání se zástupci zhotovitele ZŠ Bašť 
 
Předsedající přítomné informoval o úvodní schůzce s vybraným zhotovitelem na ZŠ Bašť, 
další se uskuteční 13. 12. v 9.30 v Bašti na místě stavby a následně na OÚ Bašť. Za 
zhotovitele je SoD podepsaná, za Svazek může být podepsáno až po schválení zajištění 
financování vlastních zdrojů a vydání Rozhodnutí o poskytnutí dotace MŠMT. Orientační 
termín převzetí staveniště je 25. 1. 2024, začátkem února 2024 by mohlo dojít k zahájení 
zemních prací. 
 
2. Příprava VZ na ZŠ Měšice 
 
Předsedající informoval přítomné, že úpravy zadávací dokumentace pro VZ na výběr 
zhotovitele ZŠ Měšice (především zmírnění kvalifikačních požadavků) byly schváleny 
poskytovatelem dotace, zadávací řízení bylo zveřejněno ve Věstníku veřejných zakázek a do 
konce listopadu bude vyhlášeno na profilu Svazk. Optimalizace přinesla snížení projektového 
rozpočtu o 50 mil. Kč, předpokládaná cena dle rozpočtu je 370 572 tis. Kč, prohlídkový den 
bude v lednu 2024, otevírání obálek s nabídkami se očekává koncem února 2024. 
 
3. Informace o aktualizovaném investičním záměru výstavby ZŠ Pod Beckovem 
 
I.Cucová informovala přítomné, že do schváleného Investičního záměru se musí promítnout 
snížení ceny stavebních prací ZŠ Bašť. Vzhledem ke skutečnosti, že způsobilé výdaje nejsou 
vyšší než maximálně možné pro dotaci MŠMT, není nutné použít přiznanou dotaci ze SFŽP 
v rámci Národního plánu obnovy na dofinancování způsobilých výdajů nad tento limit. Bohužel 
to znamená, že revolvingový úvěr, který nabídla Komerční banka na financování vlastního 
podílu a předfinancování dotací ze SFŽP/NPO nebude možné využít.  
 
Aktualizovaný investiční záměr bude schválen při jednání per rollam, které bude vyhlášeno od 
1. 12. 2023. 
 
4. Informace o nabídce úvěrů pro financování výstavby ZŠ Pod Beckovem 
 
Předsedající seznámil přítomné s indikativními nabídkami Komerční banky na financování 
vlastního podílu a předfinancování dotací SFŽP/NPO. V souvislosti s předchozím bodem bude 
Komerční banka požádána o vypracování nové nabídky bez revolvingového úvěru. Znamená 
to ovšem zdržení, které neumožní schválení financování ještě v roce 2023. Zastupitelstva 
členských obcí se budou muset sejít v lednu 2024, jakmile v Komerční bance proběhne 
schválení nové nabídky a budou připraveny úvěrové dokumenty. 
 
5. Příprava střednědobého výhledu rozpočtu Svazku na období 2024 – 2026 a rozpočtu 

Svazku na rok 2024 
 
I.Cucová informovala přítomné o přípravě návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu Svazku na 
roky 2024 – 2026 a návrh Rozpočtu pro rok 2024. Vzhledem ke skutečnosti, že není vydáno 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace na výstavbu svazkové školy, ani není uzavřena Smlouva o 
dílo se zhotovitelem, budou návrhy výhledu i rozpočtu obsahovat pouze běžné výdaje na 
provozní činnost Svazku, které budou kryty neinvestičními příspěvky obcí. Po vydání RoPD a 
podpisu SoD bude připraveno rozpočtové opatření. I. Cucová požádala přítomné o zveřejnění 
nejpozději do 4. 12. 2023, aby návrhy mohly být schváleny do konce roku a Svazek nemusel 
v lednu hospodařit v rozpočtovém provizóriu. 
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